



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P21118

**Po Leung Kuk "Support Your Schoolmate" Love in Action Initiative 2022**  
**保良局「同窗共濟」祝福行動 2022**

In view of the pressure families in need have to face due to the lack of relevant supplies needed for the recent resumption of classes. The Kuk have launched the "Support Your Schoolmate" Love in Action Initiative, to provide anti-epidemic relief packs with rapid antigen test kits and mask etc., for students in need at 100 affiliated secondary and primary schools, kindergartens and kindergarten-cum-nurseries. We sincerely hope to appeal to you as parents to donate and support initiative. Every \$100 donation can provide 2 weeks of anti-epidemic supplies to student in need. We urge you to give the gift of love to help us provide assistance to relieve the pressure on our students and their families in need and fight the pandemic together. Thank you once again for your generous support.

我們欣喜可以復課回到校園的同時，也顧念一些有需要的學生家庭現正缺乏復課所需的抗疫物資。本局開展「同窗共濟」祝福行動，為屬下近一百間中學、小學、幼稚園及幼稚園暨幼兒園向有需要學童派發復課抗疫包，內含快速檢測包、消毒搓手液及口罩等。現懇切盼望各位家長積極響應，隨緣樂助，每捐款 \$100 即可為一名有需要的學生提供兩星期的抗疫物資，冀能集腋成裘，支持是次行動，向校內有需要的學生及其家庭提供援助，紓緩他們面對的壓力，同心抗疫。衷心感謝你的支持！

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長  
10<sup>th</sup> May, 2022 二零二二年五月十日



**Reply Slip 回條**

P21118

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning the "Support Your Schoolmate". I would donate \$ \_\_\_\_\_ (cash/cheque) to support the activity.

本人獲悉 貴校來函有關「保良局「同窗共濟」祝福行動 2022」事宜，並捐款 \$ \_\_\_\_\_ (現金/支票) 支持活動。

\*Cheque payable "PO LEUNG KUK". If the aggregate of donations to Po Leung Kuk is HK\$100 or more, it will be tax-deductible. Please provide the name of receipt: \_\_\_\_\_

\* 支票抬頭為「保良局」；捐款港幣 100 元或以上將獲發捐款收據供申請退稅之用。請提供捐款者姓名：\_\_\_\_\_

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_